

For Agent / Franchised Agent Use Only 保險營業員/保險代理人專用

GROUP INSURANCE APPLICATION FORM

團體保險申請書

																Policy 保單	編號:								
Name of Agent: 保險營業員姓名: Company Details																									
Company Details 公司資料																	編號:								
Company Name (The "Applicant"): 公司名稱("投保公司"):		ĺ																							
								1																	
Subsidiary Company Name (if any): 附屬公司名稱(如適用):																									
Business Address: Flat/Ro 商業地址: 室	1	Floor 樓							Bloc																
Name of Building 大廈																									
Street No. Name of Street 街道號碼 街道																									
District 地區									ong Ko 九龍/		owloon	/ N.T.*	香港		Con	act Per 聯絡		Mr. / 先生	Ms.* / 女士	*					
Registered Address (If it is different from Address):	the Bu	usiness	_ 					′.	ノ 山州岳 / 7	171プト						of Incor	poratio								
Address): 註冊地址(如跟商業地址不同):		公司成立日期及地點:																							
Telephone No.: 電話號碼:		1						ax No.: 真號碼:	1				1				Email: 電郵:								
Business Registration No.#: 商業登記號碼#:					•						re of Bu 性質:	siness:			•]									
#Please provide a photocopy 請附上影印本 *Please delete as appropriate 請刪去不適用	頁目					_				2133	шж.														
Has the Company provided any medical insu 貴公司曾否在参加此計劃前 24 個月內有其 If yes, please attach benefits schedule, emplo 如答"是"請附上福利計劃表、僱員資料表	byees during the 24 months prior to the Policy Effective Date? ims experience report.								□ Yes 是						□ No 否										
Scheme Details 計 劃 資 料										Note	for MAS	SHEAL	ГН <i>PLU</i> :	EMPI	LOYEE	BENEF	ITS PLA	AN: If t	he duly	comple	ted app	lication	form an	d the re	quired
Policy Effective Date:		_	I	1.	.	1		1		premi first d montl	um are r ay of the n.	eceived l following	by Massl ng month	Mutual , otherv	Asia Lto wise the	l on or t policy v	efore th	e 20th e into e	of the n	nonth, the	ne polic t day of	y will co	ome into th after	effect the foll	on the owing
保單生效日期: M	M	L	D	D	Y	Y	Y	Y]	首選	萬康保伽 目的首ヲ	量員福利 氏生效,	計劃備記	主:若尽	本公司方 會於隨後	∜當月2 後第二個	0 號或以 月的首	以前接 天生郊	獲已填: 女。	妥的申記	清書及	應繳保養	費,保旨	直將於 隨	養後第
Eligibility for Employees joining the scheme 僱員参加計劃條件:				Immediate Cover 即時生效						The immediate day following Months' pr 個月試用期滿後的首日							n								
Participation: 参加形式:				Contrib		an				-Contri 免供款	outory P 計劃	lan													
Payment Mode: 繳款方式: * Not applicable for MASSHEALTH <i>PLUS</i> EM	Annual □ 一年 PLAN 不適用於首選萬康保僱員福利計劃					Semi-annual* 口 半年*						Quarterly*													
Claims Reimbursement: 賠償付款方法:				Autopay 自動轉						que to E 付予僱	imploye	e			Cheque 支票付		loyer								
Claims Advice Method: 賠償通知書方法:	Dr. Doot									y Post															
GROUP LIFE 團體人壽																									
	Accid	lantal Da	ath & I	郵寄方:	式							从目動 輕	PiPtR∠RE	7良173元		Sho	rt Scala								
GROUP LIFE 團體人壽 Optional Benefits: □ 附加保障: □	意外(Total	lental De 傷亡保障 & Perma	ath & I f: anent D	郵寄方: Disablem isability:	式 ent:				電郵	Long 全面 Any	Scale 保障 Occupat		₽¥tx∠.Rö	刊 頁13 市		基本 Ow:	rt Scale 体保障 n or Sui	itable (tion					
Optional Benefits: □ 附加保障: □	意外(Total 完全) Critic 嚴重	傷亡保障 & Perma 及永久傷 al Illness 疾病	ath & I f: nnent D 持殘保障	郵寄方: Disablem isability:	式 ent:				0	Long 全面 Any 任何	Scale 保障 Occupat 職業	tion	₽ ₩₹ ∠	[[東]] 市		基本 Ow:	以保障	itable (tion					
Optional Benefits: 附加保障:	意外 Total 完全 Critic 嚴重 Multi	傷亡保障 & Perma 及永久傷 al Illness	ath & I f: nnent D 持殘保障	郵寄方: Disablem isability:	式 ent:				_	Long 全面 Any 任何	Scale 保障 Occupat 職業 Amount	tion			0	基本 Own 本身	k保障 n or Sui	itable (tion					
Optional Benefits: □ 附加保障: □ Benefits Types: □	意外 Total 完全。 Critic 嚴重 Multi 月薪	傷亡保障 & Perma 及永久傷 al Illness 疾病 ple of Sa	ath & I f: nnent D 持殘保障	郵寄方: Disablem isability:	式 ent:				0	Long 全面 Any 任何 Flat / 總數	Scale 保障 Occupat 職業 Amount	tion	Benefi		口口	基本 Owi 本身	k保障 n or Sui	itable (適職業		tion		嚴	CI 重疾病	lien.	

	Benefits:	ICAL 團}	<u>體醫療</u> □	Supplemer 輔助醫療/	ntary/Extended Majo 似加歐海	or Medical		_	Maternity 產科			ut-patient 引診		_	Dental 牙科					
Medical	Card Facilit	ies		Required	N17/11 四百万水				Not Requ	ired	ı	153			214					
醫療店 Class 類別		Definition of 受保僱員定績		需要				不需要						Dependent Cover 家屬保障						
2														Yes			No 否 No 否			
3														☐ Yes	是		No 否			
					NEFITS PLAN omplete your choice		efit 請於您戶		章内容加上"	· √ "號)										
		Hospital and S						nbursement	· [田(1)/25]干	Option	nal Outpatient 100% Reir	Benefit 自選 nbursement	門診保障		Network Option					
Class 住院及手術保障 類別				D) 4	Major Medical 自選輔助醫療	DI 1	1	賞百分比	I N. 4	DI 1	1	賞百分比 BL 2	DI 4	DI 1	網8	各選擇				
	Plan 1 計劃一	Plan 2 計劃二	Plan 3 計劃三	Plan 4 計劃四		Plan 1 計劃一	Plan 2 計劃二	Plan 3 計劃三	Plan 4 計劃四	Plan 1 計劃一	Plan 2 計劃二	Plan 3 計劃三	Plan 4 計劃四	Plan 1 計劃一	Plan 2 計劃二	Plan 3 計劃三	Plan 4 計劃四			
2																				
3																				
		endent Joinin 保僱員福利計			//S EMPLOYEE BEN 「自由選擇:	EFITS PLAN	I can join:							untary Grou 異牙科福利計		Dental Plar	1			
Class 類別		Definition of 受保僱員定詞																		
2	_													Yes			□ No 否 □ No 否			
3														☐ Yes			□ No 否			
5. a 6. a 7. a 8. a 6. a 9. h 10. a 6. a 10. a 6. a 10. a 10	uthorizes the uthorizes the uthorizes the uthorizes the kydeleth special spec	Insurer to arra Insurer to disc Insurer to disc by 2 技技及醫療朋 derstands that i he Applicant h broduct's Impoo applicable) of t [如適用)、保 employees have employees have employees have employees have personal Inforn al information of oving, evaluati inistering, mail dicating your c matching 資料 hat failure to p minimation al information al information al information cial institution is investigation stry association is investigation stry association cial institution is investigation stry association cial institution is investigation stry association cial institution is investigation stry association in investigation stry association cial institution is investigation stry association is investigation stry association in investigation stry association is investigation stry association i	nge the mediciose the empliciose the empliciose the emplicions the emplicion of the emplic	al credit card oyees' data to medical cover identification ion and/or prolan(s) that are medical cover add and have a 公司之事宜: ent ("PICS") ion 收集個人 r held by Masing your insurnsuring your ducting any in bright in the properties of the provided in the p	早時書と傾員登記: facilities for Out-Pati the related assistance age is chosen, all depi documents of all elig oduct brochure (if ap) applying in this appli greed that their persor 而僱員亦同意此安排 個人管科收集學明 查料的目的 ssMutual Asia Limitec ance application/polic policies; 就閣下之保 vestigation or analysis ested by MMA may re 之保單提供服務。 MMA may be trans tside Hong Kong) jor 就露南 其國國 通亞 ated/affiliated compar ermediaries and reinst ises/persons necessary mbers; 行業組織、場 cement age and reinst processing of such re	ent Benefits s company and endants of eli ible employe bilicable) before action. 在簽辑 lal information and information are sell ("MMA") n y service req 單提供行政 s of your claim sult in MMA ferred or distributed billing sult in MMA ferred by the self price; MassMit	ubscribers as i medical prac gible employe se and their during the search of the sear	per plan detaitice in carryin ses must be er erependents up ses a application is a pilication is a pil	Is under scheng out the emeror led. 同意 on member en form and full by and the surer in accor soft; 美國萬 in Tro 之投保計 it 就關下之素保 in surer in accor in surer in according in	me details. Is received assistance with the age of the control of	複權保險公司公tance and media an	按排醫療信用 cal services. 章,所有合資 施於成員申請 hereof include 冊子(如適用 al Informatio 「美國萬蓮亞 「美國萬蓮亞 「東國東上述目 「東國東上述」 「東國東上述 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東上 「東國東」 「東國東 「東國東」 「東國東 「東國東 「東國東 「東國東 「東	卡服務。 技權保險公 發格僱員之 發格僱員之 發 別及完全明 In Collection 下述 ,關下必必 Hong Kon 内或讓政府 ::	可將員工資料 配偶及子女必須所有合資格僱 product risks。 与其內容,包括 n Statement. 確 集或持有的閣 類提供美國萬蓮 學。 學。 學。 學 學 學 學 學 一 學 一 一 一 一 一 一 一 一	给予有關之, 預參加。 員及其家屬的 長度其家屬的 長度,主家屬的 長度,主家屬的 長度,主家屬的 長度,主家屬的 長國用於本投 一下的個人資材 一下的個人資材 一下的個人資材 一下。 一部。 一部。 一部。 一部。 一部。 一部。 一部。 一部	紧急救援及醫 勺身份證明文 s (ff applicab g (ff	件。 le), premium 定產品風險、 資料將會根 於下 可to 其職			
12. t	nderstands the his insurance lisapprove the fixed physical physic	nat the Applican application (if e application. 明 詞詩之授權簽署 advise the Insur (iii) the Applic 種知保險公司任	nt is required in applicable) In applicable) In applicable) In applicable in applicab	o provide doc oursuant to th 必須提供符行 的進行客戶盡 ipon any chan (s)/authorized 時人的名字	commission that the Autisface Anti-Money Laund 合保險公司要求之文 m搬審查。如投保公主 ge to (i) the Applicant signatory(ies)/ultimat、註冊地址及架構的交與該更改有關及今:	tion of the Insering and Coo 件予保險公司 未符合此要 (such as name e beneficial o 更改;或(ii)	surer for the In unter-Terroriss 司,讓保險公 求,保險公 e, registered ac wner(s) or his 擁有申請人不	nsurer to cond t Financing (I 可能按照於 可有權不批核 ldress and ow /her personal	luct due dilige Financial Inst 「打擊洗錢及 吃上述申請。 rnership struct particulars; ar	nce on the Apitutions) Ordi 恐怖分子資 ure); (ii) the And to provide	pplicant, the ul inance, Cap. 6 金籌集(金融材 Applicant's sha documentary p	timate benefic 15. If the App 機構)條例」第 reholder(s) ho proof(s) of suc	cial owner o plicant fails 第 615 章所輔 olding not les h change to	f the policy (if a or refuses to d 載,對投保公司 ss than 10% of i the satisfaction	any) and all at to so, the Insu 引、保單之最 ts shares/votir of the Insurer	nthorized signaturer shall have 終實益擁有力 ng rights or his forthwith upo	e the right to 人(如有)及所 s/her personal on its request.			

Name: 姓名

Date: 日期:

Position 職位

MM 月

DD

Authorized Signature & Company Chop 負責人簽署及公司印章

YYYY 年



重要通告

美國萬通保險亞洲有限公司控股股東更改

於 2018 年 11 月 16 日,美國萬通保險亞洲有限公司(「萬通保險」)之控股股東,已 由美國萬通國際(MassMutual International LLC)更改為雲鋒金融集團有限公司(「雲鋒金 融」,HKSE:376.HK)和其他幾家亞洲投資者。現時,萬通保險的第一大股東為雲鋒金 融旗下的雲鋒金融國際控股有限公司,擁有 60%股權,餘下之股權則由新加坡政府投 資公司(GIC),以及多家戰略投資者持有;而美國萬通國際通過成為雲鋒金融第二大 股東,繼續擁有萬通保險的間接權益。

交易完成後,萬通保險的管理層、員工以及代理團隊保持完整,日常管理及運作不 變,而保單持有人的權益亦不會受任何影響。有關交易之公告可瀏覽本公司網頁中 的新聞發佈版面(http://corp.massmutualasia.com/tc/Whats-New/Newsroom.aspx)。

註: // 美國萬通 及 // MassMutual 為美國萬通人壽保險公司及旗下各附屬公司的註冊商標。 此商標已獲得許可下使用。美國萬通保險亞洲有限公司並非美國萬通人壽保險公司之附 屬公司或集團成員。



IMPORTANT NOTICE

Change of Controlling Shareholders in MassMutual Asia Limited

Effective November 16, 2018, the controlling shareholders of MassMutual Asia Limited (MMA) have been changed from MassMutual International LLC to Yunfeng Financial Group Limited (YFGL, HKSE:376.HK) and several Asia-based investors. Yunfeng Financial International Holdings Limited, a wholly owned subsidiary of YFGL, is now the major shareholder in MMA, holding 60% of its issued shares, while the remaining interest in MMA is held by other investors, including GIC, Singapore's sovereign wealth fund; and several other strategic investors. At the same time, MassMutual International LLC continues to have an indirect interest in MMA by holding shares in YFGL.

After the completion of the transaction, the company's management team, staff and agencies will remain intact. The day-to-day management and business operations of the company remain unchanged. Policyholder benefits are not affected by the change. For the announcement regarding the deal, please visit the Newsroom page of MMA's website (http://corp.massmutualasia.com/en/Whats-New/Newsroom.aspx).

Remark: // 美國萬通 and // MassMutual are registered trademarks of Massachusetts Mutual Life Insurance Company and its affiliates. Used under License. MassMutual Asia Limited is not a subsidiary or a group company of Massachusetts Mutual Life Insurance Company.